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Zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje za 

šolsko leto 2024/2025 

Kraj: Osnovna Šola Gustava Šiliha Laporje, Tehniška učilnica 

Datum: 24.09.2024, pričetek 18:00 

Predstavniki Sveta staršev: 

Razred/oddelek Ime in priimek 
1. A Vesna Sagadin 
2. A Maša Toplak Huhoja 
3. A Martin Lah 
4. A Monika Skledar 
5. A Jasmina Ganzitti 
6. A Janja Cvahte 
7. A Matjaž Kavkler 
8. A Danijel Vuk 
9. A Robert Loboda – odsoten 

MEHURČI Sanja Leskovar 
          SONČKI Matej Gumzej 

MAVRICE Staš Slabe 
LUNICE Maja Šela - odsotna 
ZVEZDICE Amadea Marguč Sagadin 

 
 

Prisotne so bile predstavnice šole ravnateljica Natalija Koprivnik, prof., Mateja Zupanec, prof. 

in Saša Krajnc Bek, prof.. 

 

Ugotovljena je bila sklepčnost Sveta staršev. 

 

Dnevni red: 

1. Konstituiranje Sveta staršev 

2. Izvolitev predsednika Sveta staršev. 

3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu za šolsko leto 2023/2024 (šola, vrtec). 

4. Poročilo NPZ. 

5. Samoevalvacijsko poročilo. 

6. Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025 (šola, vrtec). 

7. Dopolnitev Pravil šolskega reda. 

8. Izvolitev članov upravnega odbora in predstavitev stanja šolskega sklada. 

9. Izvolitev predstavnika staršev za pritožbeno komisijo. 

10. Plan dela Sveta staršev za 2024/2025. 

11. Razno. 

 

K 1. točki: Konstituiranje Sveta staršev 

 

Ugotovljena je bila sklepčnost Sveta staršev. 
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K 2. točki: Izvolitev predsednika sveta staršev 

 

Za predsednico Sveta staršev je bila soglasno izvoljena: Amadea Marguč Sagadin.  

Za namestnika predsednice Sveta staršev je bil soglasno izvoljen: Matej Gumzej. 

Za zapisnikarico Sveta staršev je bila soglasno izvoljena: Vesna Sagadin. 

 

K 3. točki: 3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu za šolsko leto 2023/2024 

(šola, vrtec) 

 

Ga. ravnateljica je povedala, da je šolo v šolskem letu 2023/24 obiskovalo 154 otrok v devetih 

oddelkih. Tudi to šolsko leto so bili učenci zelo angažirani in uspešni na različnih področjih. 

Udeležili so se različnih tekmovanj na šolskem, regijskem in državnem nivoju. Sodelovali so na 

raznih natečajih in kolonijah, se udeležili pevskih, dramskih in lutkovnih revij. Ravnateljica je 

povedala, da je 78,6% (121) učencev opravilo Ingoličevo bralno značko, na kar so zelo 

ponosni. Šola je izvedla delavnice za nadarjene. Prav tako so učenci dosegli vidne športne 

dosežke. Kar se tiče športno vzgojnega kartona, so rezultati učencev pri razrednikih. Otroci pa 

so dosegli izboljšanja na hitrosti/reakcijskem času, pojavljajo pa se težave v moči ramenskega 

obroča, čemur učitelji posvečajo veliko pozornost in se trudijo izboljšati. 

 

Ga. Bek Krajnc je predstavila poročilo za vrtec in povedala, da je bilo v šolskem letu 2023/24 

88 otrok. Delo je potekalo v 5 oddelkih ter enem polovičnem oddelku. Poudarek so imeli na 

gibanju ter bralni pismenosti in govoru. Poleg redne dejavnosti so izvajali še dodatne, kot so 

učenje tujega jezika (angleščina in nemščina), pevski zbor Štorkljice, folkloro. Nadaljuje se 

vključenost skupin v projekt Mreža gozdnih vrtcev, s poudarkom na gozdni pedagogiki. Izvedli 

so povezovanje otrok po skupinah preko projekta Igrajmo se skupaj, kar je za otroke pomenilo, 

da so v različnih igralnicah imeli različne dejavnosti in so se otroci igrali tam, kjer jim je bilo 

najbolj všeč. Otrokom so vzgojiteljice pripravile lutkovne predstave. Vrtec se trudi sodelovati s 

starši preko raznih dejavnosti ter prireditev (skupno branje z otroki, prireditev Skupaj se imamo 

dobro).  

 

 

K 4. točki: Poročilo NPZ.  

 

Ga. ravnateljica je povedala, da so učenci 3., 6. in 9. razreda dosegli rezultate, ki so nad dr-
žavnim povprečjem. Analiza NPZ pokaže učiteljem kje so težave. Učitelji opozarjajo in vzpod-
bujajo učence k natančnemu branju, podčrtovanju podatkov, risanju skic, pisanju pomožnih 
računov ter uporabi dovoljenih pripomočkov pri pisanju NPZ. 

 

K 5. točki:  Samoevalvacijsko poročilo.  

 

Ga. Zupanec je predstavila 3 krovne cilje:  

1. Udejanjanje/nadgradnja personalizacije,  

2. Nadgraditi vzgojo vrednot, kulturno zavest in domovinsko vzgojo in  

3. Skrb za duševno zdravje.  

Stremi se k temu, da so učenci aktivni soustvarjalci pouka, učitelji se izobražujejo na področjih 

prepoznave stisk otrok (samomorilnost, razne duševne stiske), varnosti v digitalnem svetu, 

izvajajo se hospitacije. 
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K 6. točki: Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025 (šola, vrtec). 

Ga. ravnateljica je predstavila novosti na šoli, predvsem kar se tiče NPZ in RAP-a. 

NPZ so od 1.9.2024 obvezni tudi za 3. razred. 3. razred piše NPZ pri matematiki in sloven-
skem jeziku, 6. razred matematiko, slovenščino in tuji jezik, 9. razred pa matematiko, sloven-
ščino in 3. predmet, ki je letos biologija. Za 9. razred se rezultat NPZ lahko upošteva pri mo-
rebitni omejitvi vpisa v srednjo šolo. NPZ-ji se letos pišejo že 24. 3. (slovenščina), 27. 3. (ma-
tematika) in 1. 4. (tuji jezik in 3. predmet). Prejšnja leta so se NPZ-ji pisali v mesecu maju. 
Otroke se spodbuja k tekmovanjem, sodelovanju pri športnih aktivnostih, kulturnih dejavno-
stih. V letošnjem šolskem letu je že bilo izvedeno tekmovanje v Malih sivih celicah, Hitrih lon-
čkih. Otroci bodo sodelovali na šolskih in krajevnih prireditvah. 

Področja RAP: 1. Gibanje in zdravje za dobro telesno in duševno počutje. 2. Kultura in držav-
ljanska vzgoja. 3. Učenje učenja. 

RaP zajema dejavnosti, ki smo jih doslej poznali kot interesne dejavnosti, jutranje varstvo, 
podaljšano bivanje, dodatni in dopolnilni pouk, individualna in skupinska pomoč, kolesarski 
izpit, pevski zbori, neobvezni izbirni predmeti od 4. do 6. razreda (umetnost, računalništvo, 
tehnika, tuji jezik nemščina in šport). Dolžina ure v razširjenem programu je poenotena – vse 
trajajo 45 minut. 

V šolskem letu 2024/2024 bodo izvedeni športni dnevi, naravoslovni dnevi, tehniški dnevi, 
ekskurzije, izvedle se bodo raziskovalne naloge. Izvedli se bosta dve šoli v naravi (4. razred 
gre v Poreč, 6. in 7. razred v Radence). Za 1. VIO in vrtec bo izveden plavalni tečaj. Učenci in 
učitelji bodo sodelovali na državnih in mednarodnih projektih (Erasmus+, gostitev učiteljev iz 
tujine). 1. teden v decembru bo ponovno izveden Božični sejem. Izvajajo se zbiralne akcije – 
zbiranje zamaškov, zbiranje tonerjev, zbiranje električnih aparatov (E-transformator). Otroški 
parlament je letos na temo Šolski sistem.  

Ga. Bek Krajnc je povedala, da je v letošnjem letu 72 otrok v petih oddelkih. Je sicer še ne-
kaj prostih mest, ki pa se bodo hitro zapolnila. Imajo več vlog, kot je prostih mest. Delo bo 
potekalo po ustaljenem urniku. Letos bo izvedena razstava ob 40-letnici Vrtca Laporje, vrt-
čevski božični sejem se seli na šolski sejem. V februarju bo izvedena lutkovna predstava, ki jo 
bodo izvedli starši in vzgojiteljice, potekalo bo druženje ob materinskem dnevu, v juniju bo 
zaključno druženje. Letos bo poudarek na branju, bralna značka bo potekala v vseh oddelkih. 
Tudi v tem šolskem letu bo izveden plavalni tečaj, ki pa se bo izvedel s pomočjo zunanjih iz-
vajalcev, predvsem zaradi poteka nemotenega dela v vrtcu. Višina zneska še ni določena. 
Prav tako bo izveden vrtec v naravi (Modraže) za najstarejšo skupino otrok. Tudi vrtec sode-
luje v Erasmus projektu, letos s sodelovanjem s Portugalsko.  

Rojstni dnevi otrok v vrtcu potekajo brez vnosa hrane v vrtec s strani staršev. Praznovanje 
organizirajo vzgojiteljice. Starše se naproša, da ne nastavljajo kakršnekoli hrane in ostalih 
daril v garderobo otrok. 

 

K 7. točki: Dopolnitev Pravil šolskega reda. 

Ga. Zupanec nas seznani z novostmi Pravil šolskega reda. Dodajajo se razredne službe (to ni 
isto kot reditelji). Na šolski vrt se lahko dostopa pod nadzorom učitelja oziroma z njegovim 
dovoljenjem. Dodala se je točka, da se v primeru suma, da ima otrok v torbi/omarici nedovo-
ljene stvari/snovi, dovoli pregled torbe/omarice/osebnih predmetov učenca. Postopek obrav-
nave je obrazložen. 
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g. Vuk je predlagal, da bi se v Šolski red zapisalo tudi glede pregleda lasišča v primeru uši, 
ampak so predstavniki šole povedali, da se to ne sme vnesti v šolski red. Starši lahko zadeve 
prijavimo sanitarni inšpekciii, na NIJZ. Predstavniki šole so povedali, da morajo starši obve-
stiti razrednike glede pojava uši pri otroku, šola nato pošlje obvestilo staršem. 

 

K 8. točki: Izvolitev članov upravnega odbora in predstavitev stanja šolskega 
sklada 

V upravni odbor se soglasno izvoli: Danijel Vuk, Matjaž Kavkler in Martin Lah. 

V šolskem skladu je na dan 31.8.2024 stanje 4241,23 EUR. Največji priliv predstavlja božični 
sejem. Se pa s skladom pomaga socialno šibkim učencem ter sofinancira določene aktivnosti 
za vse učence šole. 

K 9. točki: Izvolitev predstavnika staršev za pritožbeno komisijo 

1.10.2024 se izteče mandat prejšnjim članom pritožbene komisije. Pritožbeno komisijo 
sestavlja 10 članov, med katerimi morata biti 2 predstavnika Sveta staršev. Soglasno se ime-
nuje Jasmino Ganzitti in Mašo Toplak Huhoja kot predstavnici staršev v pritožbeni komisiji. 

 

K 10. točki: Plan dela Sveta staršev za 2024/2025 

Predvsem se bo pomoč potrebovala pri organizaciji božičnega sejma. Šola prosi za razne pre-
dloge in pobude. Na drugi seji, v novembru, se bomo dogovorili o izvedbi sejma.  

Tretja seja Sveta staršev bo v mesecu februarju in zadnja meseca maja. 

K 11. točki: Razno 

Plesne pri Natki (vrtec) – dogovor, da plesna vzgojiteljica po končanih plesnih odpelje vrtčev-
ske otroke, katerih niso prišli iskat skrbniki oz. starši, nazaj v vrtec. 

Pločnik Križni vrh – Laporje – občina Sl. Bistrica in KS Laporje sta seznanjena. Šola opozarja 
na problematiko tega odseka. Odgovor s strani KS je bil, da ni denarja za izgradnjo pločnika. 

Ponovno zbiranje zamaškov – ponovno se bodo zbirali zamaški, tokrat za fantka Žigo. Šola bo 
poskrbela za plakat in škatlo za zbiranje. Ga. Vtič pa bo poskrbela za odvoz zamaškov. Pre-
dlog, da se s strani šole pošlje staršev povabilo k sodelovanju.  

Delovni zvezki (1.razred) – g. Vuk je pohvalil ponovno uvedbo delovnih zvezkov v prvi triadi. 

Prehrana preko Lopolis PRO – starše je potrebno opomniti, da je potrebno odjavljati pre-
hrano, če je otrok ne bo užival tisti dan. Ko je bil izveden športni dan je bilo ob prijavljenih 
110 kosilih, prevzetih zgolj 70. 

Verouk 5.razred – šola žal ne more spreminjati učnega programa za 5. razred, da bi lahko 
nekateri otroci po verouku ujeli avtobus.  

Svet zavoda – predstavniki Sveta staršev so izrazili željo, da Svet zavoda posreduje poročila 
Svetu staršev, da je Svet staršev seznanjen s tematiko in stališči Sveta zavoda, predvsem se 
to navezuje na predstavnike Sveta staršev v Svetu Zavoda. Prav tako se je izrazila želja, da bi 
se na seje Sveta staršev, povabilo predstavnike Sveta zavoda oziroma bi se predstavniki 
Sveta staršev udeležili sej Sveta zavoda. 

Pohvala – g. Kavkler je pohvalil aktivno delovanje šolskega sklada, ter izrazil željo, da se naj 
sklad nadgrajuje in ohranja.  
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Obrazec za prostovoljne prispevke – popraviti se mora sklic, da se pri prilivih vidi, da gre za 
namenski denar za sklad.  

 

Prva seja Sveta staršev je bila zaključena ob 20:15.  

 

Zapisničarka: 
Vesna Sagadin 

Predsednica Sveta staršev: 
Amadea Marguč Sagadin 
 

 


